



**BCCIS**  
British Columbia Canadian  
International School

Dear Parents

We would like to thank you for your patience and understanding about the delay in announcing the tuition fees for the 2017-2018 academic year resulting from the Ministry of Education's refusal to allow us to post our fees until August 2017.

Please bear in mind that during this current school year, the school has endured all the consequences arising from the currency adjustment rate which almost doubled. There were no additional charges or expenses presented to you despite the significant losses incurred due to the salaries of foreign teachers (a large portion of the school's budget) and increased operational costs.

As we are keen to maintain and improve the quality of educational service provided by the school; meet the requirements by the British Columbia Ministry of Education with regards to hiring teachers and meet the significant increase in costs of educational material, our fees must be increased.

The school has announced the approved tuition fees that will allow the school to meet the commitments required to maintain the quality of education provided. For more information regarding the announce fees, please visit the school's website ([www.bccis.ca](http://www.bccis.ca)) or contact the finance department at the school.

Thank you once again for your cooperation and support.



السادة أولياء الأمور

كل عام أنتم بخير

نتقدم لحضراتكم بجزيل الشكر على تعاونكم مع المدرسة وتفهمكم لتأجيل الإعلان عن الرسوم الدراسية للعام الدراسي ٢٠١٧ / ٢٠١٨ وذلك بسبب تعليمات وزارة التربية والتعليم بحظر الإعلان عن المصروفات قبل حلول شهر أغسطس ٢٠١٧

ونود تذكير حضراتكم بأن المدرسة تحملت خلال العام الدراسي الحالي كل التبعات الناجمة عن تعديل سعر العملة حيث وصل للضعف تقريبا ولم تحمّل المدرسة أولياء الأمور أي مصروفات إضافية رغم الخسائر الكبيرة التي تحملتها المدرسة هذا العام من مرتبات المدرسين الأجانب والتي تمثل نسبة كبيرة من ميزانية المدرسة بالإضافة إلى ارتفاع مصروفات التشغيل.

وحرصا على جودة الخدمة التعليمية التي تؤديها المدرسة وتنفيذا لبروتوكول إنشائها بخصوص تعيين كافة المدرسين من مقاطعة بريتيش كولومبيا بالإضافة إلى رسوم التسجيل للطلاب بوزارة التعليم بكندا وكذلك تكلفة البرامج التعليمية .

فإن المدرسة تعلن لحضراتكم بيان المصروفات الدراسية المعتمدة وذلك لتغطية هذه الالتزامات المطلوبة للمحافظة على جودة الخدمة التعليمية المقدمة .

وللاطلاع على مصروفات نجلكم / نجلتكم برجاء زيارة موقع المدرسة أو الاتصال بأحد ممثلي قسم الحسابات بالمدرسة .